

# Auto Capping Machine and Unscrambler

## 全自動整蓋&鎖蓋機

■ CM-C314-AB



### ■ 適用範圍：

適用圓瓶、方瓶一般塑膠螺旋蓋。

### ■ 特性：

1. 控制系統採用人機介面，觸控螢幕，操作容易。
2. 鎖蓋傳動系統採用伺服馬達控制，鎖蓋扭力數位化調整，不需工具調整，避免過緊或損傷蓋子表面。
3. 鎖蓋高度採用伺服馬達控制，適合多種瓶型高度使用。
4. 不同瓶蓋，只需更換夾爪模組，簡易方便。  
不同瓶子，只需更換夾瓶模組，簡易方便。
5. 整蓋、取蓋、鎖蓋自動化完成，穩定可靠。
6. 設定時間內沒有完成鎖蓋流程，自動警示停機。
7. 無瓶不鎖蓋。
8. 全機以 SUS304#、鋁合金製造，堅固耐用。

### ■ Application：

Apply for screw cap of cylinder, square and rectangle Bottle's capping.

### ■ Features：

1. HMI touch screen control system, easy to operate.
2. Capper transmitting system control by servo motor, torque adjusted by digital, avoid over tight or hurt the cap surface.
3. Capping height control with servo motor, suit for various height bottles.
4. Fast changeover for different cap or bottle, easy to operate.
5. Cap unscrambler→ pick up→ capping, full automatically capping system.
6. Auto. Alarm and stop device.
7. No bottle no capping.
8. Machine is made of SUS.304# and Aluminum alloy, sturdy and durable.

### ■ Specification 規格表

Capacity	鎖蓋速度	15 BPM 瓶/分
Power Source	電 源	220/380 Volts, 3 Phase
Power Consumption	消耗電力	2.2 KW
Machine Dimension	機械尺寸	L.2400 x W.1770 x H.1900mm



Changmao Machinery Industrial Co., Ltd 彰茂機械工業股份有限公司

No. 109-4, Sec. 3, Sian-Dong Rd., He-Mei Township, Chang Hwa Hsien, Taiwan

彰化縣和美鎮線東路 3 段 109-4 號 TEL: +886-4-7351151 FAX: +886-4-7351101

<http://www.taiwan-changmao.com.tw> e-mail: [twcm1975@gmail.com](mailto:twcm1975@gmail.com) Skype: tcm1975